

Do you need a TB test?

	Yes	No
Have you had a cough lasting more than three weeks?	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Have you lived with or spent time with anyone who had or may have had TB?	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Were you born in, or have you traveled to or lived in (for more than 30 days in a row), a high TB incidence area, such as Africa, Asia, Mexico, Central or South America, the Caribbean, or Eastern Europe?	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Are you living with HIV or cancer, or do you have a condition or take medicine that weakens your immune system?	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

If you answer yes to any of these questions, talk to your health care provider about getting tested for tuberculosis (TB) today.

您是否需要做結核病檢測？

	是	否
您是否有過持續三週以上的咳嗽？	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
您是否曾與患有或可能患過結核病 (Tuberculosis, TB) 的人員同住或接觸過？	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
您是否在結核病高發地區 (如非洲、亞洲、墨西哥、中美洲或南美洲、加勒比地區或東歐) 出生，或曾前往該地區旅行，或曾在該地區居住 (連續 30 天以上)？	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
您是否有 HIV 或患有癌症，或是否患有某種會削弱免疫系統的病症，或正在服用某種會削弱免疫系統的藥物？	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

如果您對以上任何問題的藥物回答為「是」，請與您的健康照護提供者討論立即接受結核病 (TB) 檢測事宜。